
 

Referat 
Bestyrelsesmøde i Socialdemokratiets partiforening, Aalborg Vest 

Tid:   23. september 2024 

Sted:  DSU- lokaler Kastetvej 24, Aalborg 

Deltagere: 

Fra bestyrelsen: Lene, Jens, Christoffer, Hans Erik 

Tillidsvalgte/byrådskandidater: Liva 

Afbud: Monika, Preben L., Lisbeth, Jørgen B., Preben M. 

Øvrige deltagere: Benny 

Der appelleres til, at bestyrelsesmedlemmer, tillidsvalgte / byrådskandidater husker at melde afbud til 
bestyrelsesmøder 

 

 
Dagsorden 
 

 
Referat 
 

Beslutning 

  1.  Valg af: 
     -dirigent 
     -referent 
 

Dirigent: Lene 
Referent: Hans Erik 

 

 2.  Godkendelse af    
      dagsorden 

godkendt  

 3.  Godkendelse af   
      referat 

godkendt Referatet anses som 
godkendt indenfor 8 
dage efter 
udsendelsen hvis der 
ikke er kommet 
indsigelser. 
Dette jf. tidligere 
beslutning. 
  

 4.  Orientering fra: 
     -formanden 
     -kasserer 
     -bestyrelsesmedlemmer 
 

Jvf. Referat d. 21.august kommer Jens med input i 
forbindelse med evt. strukturændringer/ 
”sammenlægning af partiforeninger: 
-Vi skal start en drøftelse nu-stille og roligt i egen 
forening og forespørgsel i kredsen. 
 - Evt. beslutninger og gennemførelse skal afvente   
byrådsvalg og regionsvalg 2025 
 -mulig målsætning kan være 3 foreninger svarende 
til kredse 
Argumenter for: 
 -færre bestyrelser og mindre tidsforbrug til 
bureaukrati (regnskab og møder m.m.) 

Der skal ske en 
grundigere drøftelse 
på kommende 
bestyrelsesmøde med 
fokus på 
mål/succeskriterier 
med evt. 
strukturændring 
herunder fordele og 
ulemper. Bestyrtelsen 
er enig i, at evt. 
beslutninger skal 



 -mere tid og arbejdskraft til politik og aktiviteter 
Argumenter imod: 
 -muligt tag af medlemmer 
 -centralisering og mindre fokus på lokalt 
engagement 
Udsendelse af nyhedsbreve m.m. (nyhedsmail HB 
m.m.) 
 
 
 
 
 
 
 
 
Formanden Lene orienterer om, at der ikke har 
været møde i valg- og kandidatledelsen, men der 
tilsyneladende er ca. 20 kandidater til kommende 
byrådsvalg. 
Lene sidder i arbejdsgruppe, der skal arrangere 
kandidatskole. Liva ønskede hurtig udmelding på 
dato for skole (hvilket hun fik ;.) ) 
Jens, Henrik og Hans Erik deltog i budgetmøde vedr. 
socialdemokratiet tilgang til budgetforhandlingerne. 
Der er tilført kommunen 118,4 mill. kr. hvilket gør 
budgetforhandlingerne mindre pressede 
 
 
 
 
Jens orienterede kort om sin deltagelse i møde vedr. 
Limfjordforbindelsen, hvor vejdirektoratet havde 
struktureret mødet. Jens fandt mødet velplanlagt. 
Jens deltog for bestyrelsen i Kongressen og 
orienterede kort bl.a. om, at ændring om lov om 
dobbeltmandater ikke blev godkendt. Man kan dog 
sidde begge steder som menig byrådsmedlem og 
mening regionsrådsmedlem. Fletteregel blev 
ligeledes ikke godkendt. 
 

afvente til efter 
byråds- og regionsvalg. 
 
 
 
Der udsendes til 
bestyrelsesmedlem-
mer, tillidsvalgte, 
byrådskandidater og 
webmaster. Øvrige 
partimedlemmer der 
retter henvendelse til 
bestyrelsen med ønske 
om at få tilsendt, kan 
få det. 
 
 
 
 
 
 
 
Bestyrelsen ønsker, at 
vi ved kommende 
budgetmøder, har 
nået af få evt. 
materiale og en 
drøftelse i egen 
partiforening som 
forberedelse til øvrige 
budgetmøder 

 5.  Orientering fra 
       tillidsvalgte: 
     -byrådsmedlem 
     -regionsrådsmedlem 
     -folketingskandidat 
 

Da Lisbeth og Malene var fraværende ingen 
orientering 

 

 6.   Aktivitetsudvalg 
 

Deltagelse i Vestbydagen var en succes. Vi havde en 
god placering, god opbakning fra bestyrelse, 
tillidsvalgte, byrådskandidater og andre 
partimedlemmer. 

Bestyrelse er enig om, 
at vi gerne deltager 
igen august 25. 
Væsentlig at der bliver 
gjort lidt mere plads til 
valgmateriale for de 
enkelte kandidater 



m.m. Vi havde også en 
kort drøftelse om, at  
vi skulle huske at 
engagere os i øvrige 
områder for 
partiforeningen  
(Kærby. Skipperen) 

 7. Byrådsvalg 2025 
  

Byrådsvalg 25 vil være et fast dagsordenspunkt 
fremover 
 
 
 
 
Liva forespørger om økonomi til udarbejdelse af 
flyers (til hendes valgkamp) 
 

Den næsten færdig 
drejebog skal på 
kommende 
bestyrelsesmøde mht. 
endelig godkendelse 
Der vil være den 
samme økonomi til 
vores 4 kandidater. Det 
imødekommes og Liva 
sender konkret 
ansøgning til kasser. 
 

 8. Evt. 
 

Næste møde er 24. oktober kl. 18.30 i DSU-lokaler. 
Husk evt. at melde afbud 
Benny præciserede, at det ikke er lovligt at rette i 
referentens referat. 
Procedure er, at referent sender referatet til 
formanden, der kontakter referenten ved rettelser. 
Formanden udsender derefter referatet til 
bestyrelse og tillidsvalgt samt Webmaster til 
offentliggørelse på hjemmeside. 

 

   
    

 

 

Referent 
Hans Erik Lind Madsen 
25. august 2024 


